
 

 

 

 

Tarnów, 30 maja 2022 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXV sesji Rady Miejskiej 26 maja 2022 r. w punkcie „Zapytania i 

interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Anna Krakowska zgłosiła 

następujące wnioski:  

1) Szanowni Państwo za pośrednikiem Pana Prezydenta zwracam się do miejskiego plastyka, 

także do Wydziału Architektury o dbałość o estetykę miasta w szczególnych miejscach. Ja 

już na ten temat rozmawiałam chyba z dyrektorem Geodezji Panem Markiem Idzkiewiczem, 

ale być może ta rozmowa powinna dotyczyć innego wydziału.  Chodzi o: 

•  tuż obok fontanny wybudowanej na cześć profesora Michała Hellera koło Kościoła 

Misjonarzy przy kamienicy tuż obok znajduje się jakaś paskudna buda, niewykorzystana, 

niefunkcjonująca jako np. sklep. Nawet jeśli jest to prywatna własność, to otoczenie tej 

fontanny powinno być zadbane nie wiem jakie są sposoby nacisku. Pani Beata Baran 

wielokrotnie podkreślała, że własność prywatna to własność prywatna. Ale proszę 

popatrzmy, jak to wygląda. 

• drugie miejsce w Tarnowie jak jedziecie Państwo z centrum Tarnowa, Krakowską pod 

wiadukt z prawej strony już nie wiem, ile lat stoją takie trzy dziwne baraczki, które kiedyś 

miały charakter handlowy. To jest głos mieszkanki Mościc, która tamtędy jeździ i te baraki 

te budynki to w ogólnie nie wiem, czy można nazwać budynkami, no takie szopy-budynki. 

One już od 10 lat szpecą wyjazd z miasta i wjazd do miasta. 

2) Radna zwróciła się z zapytaniem do Zastępcy Prezydenta Pani Agnieszki Kawy jaki jest 

stan zaawansowania prac w Pasażu Odkryć? W jakim okresie zacznie ten obiekt 

funkcjonować w publicznej przestrzeni. Jaki jest przewidywany termin początku 

funkcjonowania? 

3) Radna zwróciła się ponownie z zapytaniem do Pani Agnieszki Kawy w związku z 

zasięgniętymi informacjami, że kilka milionów z funduszy norweskich ma być 

przeznaczone na remont byłego Pałacyku Ślubów, w którym ma powstać Centrum Dialogu 

Społecznego. W imieniu mieszkańców dopytuje co tam faktycznie będzie, co to znaczy 

Centrum Dialogu Społecznego?  

4) Kolejny raz zwróciła się z zapytaniem do Pana Prezydenta i Pana Skarbnika jaka ilość 

środków zewnętrznych od stycznia do maja tego roku wpłynęła do budżetu Tarnowa. Ile 

Tarnów otrzymał środków zewnętrznych? 
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